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Točka 9. 

 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o mjerama za 
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PREDMET: Zaključak o mjerama za smanjivanje šteta od divljači na području 
Grada Buzeta 

- Dostavlja se 
 
 
 
 

Na temelju odredba članka 33. Statuta Grada Buzeta („Službene novine Grada 
Buzeta“, broj 3/13. i 6/17.) dostavlja se Gradskom vijeću Grada Buzeta Zaključak o 
mjerama za smanjivanje šteta od divljači na području Grada Buzeta. 
 
 

Za obrazloženje predmetnog Zaključka te davanja odgovora na sjednici Gradskog 
vijeća Grada Buzeta zadužuje se Siniša Žulić, gradonačelnik Grada Buzeta. 

 
 
 

GRADONAČELNIK 
                           Siniša Žulić 
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Na temelju članka 19. i 92. Statuta Grada Buzeta (“Službene novine Grada Buzeta”, 
broj 3/13. i 6/17.), Gradsko vijeće Grada Buzeta na sjednici održanoj dana ____________ 
2017. godine, donijelo je  
 

Z A K L J U Č A K 

o mjerama za smanjivanje šteta od divljači na području Grada Buzeta 
 

Članak 1. 

Temeljem učestalih nezadovoljstava građana i sve većim štetama od divljači 
(prvenstveno divljih svinja) na poljoprivrednim usjevima i u prometu, te sve učestalije primjedbe 
o boravku krupne divljači u blizini stambenih objekata i naselja, što izaziva nemir i ugrožava 
sigurnost građana, Gradsko vijeće Grada Buzeta konstatira kako divljač predstavlja veliku 
opasnost za građane Grada Buzeta te u skladu s tim potrebno je poduzeti određene mjere 
kako bi se njihov broj smanjio. 
 

Članak 2. 

Gradsko vijeće Grada Buzeta pruža maksimalnu podršku lovačkim društvima s 
područja Grada Buzeta u sprječavanju daljnjih šteta i opasnosti od divljači. 

Nalaže se svim lovačkim društvima na području Grada Buzeta, kao kratkoročne mjere 
sprječavanja budućih šteta da se od Ministarstva poljoprivrede, zatraži dozvola za povećani 
odstrjel divljači i ostale zakonom dozvoljene mjere kako bi se uspostavila prirodna biološka 
ravnoteža na našem području. 
 

Članak 3. 

Zadužuje se gradonačelnik Grada Buzeta da zajedno s lovačkim društvima s područja 
Grada Buzeta poduzme sve potrebne mjere za omogućavanje smanjenja broja divljači koja 
čini štetu na usjevima i ostaloj imovini, sukladno članku 51. stavak 1. točka 8. i članku 64. 
stavak 10. točka 3. Zakona o lovstvu (NN 140/05, 75/09, 153/09, 14/14, 21/16, 41/16, 67/16, 
62/17). 
 

Članak 4. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 
 
KLASA: 
URBROJ: 
Buzet,  

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUZETA 
PREDSJEDNIK  

                                     Dejan Jakac 
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O B R A Z L O Ž E NJ E 
 

Posljednjih godina, a posebno tijekom 2017. godine zabilježene su povećane štete od 
divljači (divljih svinja) na poljoprivrednim usjevima i u prometu, a sve su učestalije primjedbe 
građana o boravku krupne divljači u blizini stambenih objekata i naselja, što izaziva nemir i 
ugrožava sigurnost građana. 

Prema podacima Policijske postaje Buzet, na području Grada Buzeta u 2016. godini 
evidentirano je 39 prometnih nesreća naleta na divljač, od čega 29 na državnim cestama, 3 na 
županijskim cestama, 2 na lokalnim cestama te 5 na nerazvrstanim cestama. U prvih sedam 
mjeseci 2017. godine evidentirano je 35 prometnih nesreća naleta na divljač, od čega 23 na 
državnim cestama, 3 na županijskim cestama, 8 na lokalnim cestama te 1 na nerazvrstanim 
cestama. Iz ovih podataka vidljivo je kako se broj prometnih nesreća koju je izazvala krupna 
divljač povećava te značajno prijeti sigurnosti prometa na cestama.  

Grad Buzet je od 2009. godine u više navrata upozoravao i tražio od nadležnih tijela 
da se problem povećanog broja divljači na našem području riješi, no nažalost dosadašnja 
nastojanja nisu dala konkretne rezultate. 
 

 

 

 


